
Vetlanda Bäckseda kommundelsråd 16/9 
Tid: 19.00-20.30 

Närvarande: Harriet Andersson (KD), Lars-Inge Lundgren (VF), Julia 
Bengtsson (M), Thomas Englund (SD) och Sven-Åke Karlsson (S) 

Sekreterare Julia Bengtsson 

Justerare Sven-Åke Karlsson 

 

1. Ordföranden Thomas förklarar mötet öppnat 
2. Till justerare valdes Sven-Åke Karlsson 
3. Dagordningen godkändes 
4. Föregående protokoll gicks genom och lades till handlingarna 
5. Önskemål att områdespolis ska vara stationerad i Vetlanda 
6. Kommundelsrådet efterlyser återkoppling från berörda nämnder och 

styrelser att de tagit del av protokoll 
7. Önskemål att det ska finnas en offentlig toalett i anslutning till torget, 

detta för att ha en tillgänglig och funktionellt centrum 
8. Klagomål att toaletten vid rastplatsen vid Föredadammen är ostädad. 

Detta ska påtalas till Trafikverket 
9. Kommundelsrådet är positiv till de nya husbilsplatserna vid Östanå. 

Viktigt att detta skyltas för att underlätta turister att hitta dit 
10. Det finns fortfarande otrygghet vid resecenter på alla tider dygnet 

runt. Både resenärer och de som behöver ta pengar vid 
uttagsautomat ska känna sig trygga. 

11. Dammen vid Willys och Forngården behöver rensas upp och 
Vetlanda bäcken hållas öppet och dammarna hålls snyggt och i 
ordning 

12. Nästa möte 25/11 19.00 hos Harriet 
13. Mötet avslutas 

 
    Thomas Englund (Ordf)                 Sven-Åke Karlsson (just)                         
Julia Bengtsson (sekr) 


